
 

 

 

Z Á P I S 

z 1. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 27.01.2022 
 

Dne 27.01.2022 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21, 5. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 17:40 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová, 

   Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Hlavatý, Martin Jícha, Ing. Václav Sebera 

  

Omluveni:          Zdeňka Batíková, Václav Skuhravý 

  

 

Neomluveni:  / 

 

Hosté:   Jitka Peřina – Sportovní unie Karlovarska z.s. (odchod 16:30 hodin)  

 

 

Program jednání 

  

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Žádosti o dotace na rok 2022 

4. Vyhlášení nejúspěšnějších sportovců 

5. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart. 

 

 

1. Schválení programu 

 

Předseda komise Mgr. Viktor Linhart přivítal hosta paní Jitku Peřinu. 

 

Program jednání byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová, Mgr. Jiří Frühauf,  

  Vladimír Hlavatý, Martin Jícha, Ing. Václav Sebera  

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Hlavatý, Martin Jícha, 

  Ing. Václav Sebera  

proti:  nikdo  

zdržel se:   Dott. Mag. Radka Murasová 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Žádosti o dotace na rok 2022 

 

Členové komise pokračovali v podrobném seznamování se s jednotlivými doručenými žádostmi o 

poskytnutí dotace z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary, zejména pak s informacemi o činnosti, 

které žadatelé poskytli v příloze č. 7 „Podrobné informace k žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu 

Statutárního města Karlovy Vary – na činnost tělovýchova a sport“. 
 

Žádostmi se bude komise dále zabývat na svém dalším jednání.  

 

 

4. Vyhlášení nejúspěšnějších sportovců 

 

Jitka Peřina informovala o vyhlášení a ocenění sportovců vybraných v anketě „Nejúspěšnější sportovec 

roku 2021“. Vzhledem k tomu, že v tuto chvíli stále není jasné, jakým způsobem se budou vyvíjet 

COVIDová opatření týkající se akcí pro veřejnost, probíhají jednání mezi pracovnicemi SUKu a města 

ohledně možných variant slavnostního vyhlášení vítězů v dané anketě:   

  

1. Ples sportovců v Grandhotelu Ambassador, který by se přesunul z původně plánovaného termínu 

18.03.2022 na termín 13.05.2022; 

 jedná se o tradiční akci, která je nepřetržitě pořádána od roku 2012;  

 předběžně spočítané náklady na uspořádání této akce činí cca 250.000 Kč; 

 přestože tato akce má výnosy z prodeje vstupenek v případě, že by se zahájili její přípravy a 

následně by se akce konat nemohla, ztráty z předběžných nákladů by byly vysoké, neboť např. 

jen storno poplatky za pronájem sálu jsou dle návrhu nájemní smlouvy velmi vysoké.  

  

2. slavností vyhlášení v hotelu Richmond Karlovy Vary 

 takto byli oceňováni vybraní sportovci v minulosti, v době, kdy se nepořádal Ples sportovců; 

 jednalo se o slavnostní vyhlášení, které moderoval Radek Šilhan a po vyhlášení byl pro 

zúčastněné připraven raut; 

 poslední vyhlášení v hotelu Richmond se konalo v roce 2011 (od roku 2012 se znovu obnovil 

Ples sportovců); 

 předběžné náklady této varianty činí 38.000 Kč bez DPH za  pronájem salonku v hotelu 

Richmond a cca 30.00 Kč za služby pana Radka Šilhana (pódium, moderování, zajištění 

kulturního programu); 

 této akce se může zúčastnit zhruba 250 lidí tj. vybraní sportovci a jejich doprovod, zástupci 

klubů, zástupci organizátorů.  

 

 

3. osobní poděkování vybraným sportovcům zástupci statutárního města Karlovy Vary a Sportovní 

unie Karlovarska např. v prostorách magistrátu města 
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Výkonný výbor Sportovní unie Karlovarska byl s těmito variantami seznámen a přiklání se k variantě č. 

2 tj.  ke Slavnostímu vyhlášení v hotelu Richmond.  

Případné finanční ztráty z předběžně vynaložených nákladů na tuto akci jsou dle předpokladů nižší než 

u pořádání Plesu sportovců.  

 

Radka Murasová vznesla připomínku, zda by vyhlášení nebylo možné uspořádat v Lidovém domě ve 

Staré Roli. Jedná o městské prostory a ze strany města by mohla být výhodnější nájemní smlouva 

případně storno poplatky pro případ, že akce nebude moci být uskutečněna.  

Jitka Peřina uvedla, že i tuto variantu zváží. 

 

 

4. Různé 

 Jitka Peřina : 

 informovala členy komise o jednáních týkajících se zřízení sportovního gymnázia 

v Karlových Varech případně v okrese Karlovy Vary, která probíhají již 3 roky; 

 v Karlových Varech je 4 leté gymnázium se zaměřením na tělesnou výchovu, avšak nejedná 

se o klasické sportovní gymnázium, nýbrž pouze o gymnázium s rozšířenou výukou tělesné 

výchovy; 

 v současné době se chtějí mladí sportovci naplno věnovat sportu, ale také zároveň chtějí 

získat  kvalitní vzdělání; 

  v okrese Karlovy Vary chybí sportovní škola, a proto se většinou nadějní sportovci z našeho 

regionu přesouvají do jiných regionů, které takovéto střední školy mají; 

 aby mohli tito sportovci zůstat v našem regionu, je potřeba jim vytvořit také podmínky ke 

studiu a to  buď zřízením celé sportovní školy, nebo zřízením sportovních tříd na již 

fungujících středních školách; 

 sdělila, že má ohledně této problematiky sjednanou schůzku s členem Rady Karlovarského 

kraje Mgr. Jinřichem Čermákem; 

 o výsledcích jednání bude členy komise informovat.  

 

Členové komise vyjadřují podporu paní Jitce Peřině a Sportovní unii Karlovarska a připojují se 

k názoru, že sportovní střední škola, případně sportovní třídy na již stávajících středních školách je 

nutné zřídit.  

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční na základě pokynu předsedy komise STv. 

 

 

 

Dne: 28.01.2022 

Zapsal: Gabriela Kavková                         __________________ 

       

                                                                                      

                  __________________ 

 

                                                     Mgr. Viktor Linhart  

                         předseda komise 


